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Zrlczajnej Sesji Rady GniDy Zbuczvn
z dnit 29 grrdDia 2006r.

Stan radnych - 15
Obecnych na Zwycajnej Sesji
Sian radnych stanowi quorum t

Rady Gminy - 14
radd moA4 podeimowac prawomocne ucnwarv

-Lhla obecnoici stanowi zal4caik Nr I do prclokolu.

obrad) III Zwyczajnej Sesji Radv Gninv o godz 1500 otworzvl
Przewodnicz4cy Rady Gniny - Stawom; G6.ka
Powitai Posla RP Crzegorza Skwierczvnskjego, radnvch Radv Powiatu,
radnych Rady Gminy, pmcownik6w Uredu z Panem W6jtem Romanen
Procienka na czeLe , Zasiepce w6ita - Stanislawa Biardzkiego, ptzedstawiciela
kancelarii prawnej FIDES, soltys6w iime osobv przvbvte nasesje

-Lista obecnolci soliys6w stmowi zal4cznik Nr 2 do prolokolu'

Ad. 2.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady zM6cil sie
ewentualnych $nlosk6w do porz4dku obrad

do radnlch o zslaszanie

Wniosk6w radni nie zglosil; , a proponowan] porzqdekobrad pl4 jq l i  l4

elosami,  !zy i , iednogloln ie"
F-,qd.l .b,"i lll Tqcza nej Sesii Rso) bmin) ZbLrcl)l pzedstd\via ':e

l. Ofwdcie i stwierdzenie prawomocnoici obrad.
2- Wnioski do porzqdku obrad.
J.  50€qozdanie l \  o iLa G r iny /  pm. pomredl) 'e 'Jdmr '
a.  nozpar 'zenieproj ik 'u uchdaly wspEwieTnid q budze.reCmin) /buc' ' ) r

na rok 2006.
5. Rozpatrzenie proiektu uchwaly w sprawie rozpatrrenia skarsi na W6jta

Gminy Zbucz),n (Swierczel
6. Rozpataenie projeLtu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skdgi na W6jta

Gminy Zbuczyn (Zawady)
7. Rozpatrzenie projeku uchwaly w sprawie rcTtatrzenia skargi na W6jra

Gminy Zbuczyn ( Izdeki Kosny )
8. Przyjecie prolokolu zlI SesjiRady Gminy z dnia6 gfldnia 2006r'



9. Inicryelacje i zap)4ania mdnych.
10.Wolne wnioski i inibrmacje.

Ad. L

W tym lunkcie porz{dku obrad odstqliono od sprawozdania z prac pomiedzy
sesjami, poniewz w ostahrim czasie , na zakonczenie Iv kadencjiRadv Gminv

lr"eo.kq'dc byh ob' /eme sDraqozdd- a I  pod'JToqanid
Zastepca w6jta Slmistaw Biardzki loinfonnowal tylko , ze w dliu
wczora.jszym Gmina Zbuczyn odebrala puchar za ajecie IV nieFca we
wsp6Jzawodnictwie smimym LZS.
Zlozyl wszystkim zyczenia noworocae i zaprosil bezposrednio po Sesij na

4d.4,

W tym miejscu mdni pzysiqpili do rozpatrrenia projektu uchwary w sprawte
zmid w budzecie Gminy Zbuczyn narok 2006.
Radni wniklirvie zapoznali si€ z projekten na wsp6lnym posiedzenju Komisj'
Stalych.
Natomiast Skarbnik dodatkowo l)jasnila. ze w dniu dzisiejszym oirzymalismv
100 000 zt. z Ufledu Marszalkowskiego na budowe sali gnnnasq'caej prv
Szkole Podstawowej w Carylach. W zwi4zku z rym nast4pi zmiana w $ I
dzial801, rozdziat 80101 zwigkszaiqca plan dochod6w budzetu o wspomnianq
kwote 100 000 zl. Automatycaie naslqpiq zmiany w $ 6 - ulegnie dalszemu
zmiejszeniu defiqt budzeto*y omz w zalqcznikach Nr2 i 3 do uchwalv.
Po czym Przewodniczqcy poddal pod glosowmie po*yzszy projekt
Za prajeciem uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy Zbuczvn na rok
2006 glosowaio 14 radnych.
PEewodnicz4cy stwierdzii, ze uchwals budz(Loua zostala pzyj€la

- l  e rc .op .eproJ . \ r r 'L .oka l r : ros :a  ^ l *  l ih  \ r  r  '  r  do  proro to lu

A d _ 5 .

Dalej byt piojekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skarai na W6.jla Gminv
Skarga zlozona przez Pda Slanislawa Borkowskiego dotvczvla oiwiedenia
uliczneso w miejscowosci Swiercze.
Stanowisko w tej sprawie przedstawil Pzewodnicz4cy Komisji Infrastruktury
waldenar Woiniak odczylujqc uzasadnienie do projektu uchwary'



Lampy oiwietlenia uliczrego w Swierczach s4 umieszczone wla6ciwie gdvz

oiwietlaja droge. a oswietlenie uliche ma sluzyd poprawieniu widocdosci i
bezpieczensrwa ruchu na drodze.
lampy u (u ie- .zach jd l  u : rnycn t r :q 'coro: . idch Cm:1) /osLat)

rymienione na energooszczedne i o znacznie lepszej sprawnosci iwietlnej
Srare lampy stano\tily mienie Rejonx Energetycznego w Siedlcach. Zostaly
zdemontowane i zlik dowane przz Rejon Z6tqprono le nowoczesnvln'

Po przeprowadzeniu wizji w ierenie Rada Gminy nie widzi potrzebv
zarvieszmia dodatkowych ldp oswietleniowych
Jezeli mieszkancy wskaze inne mie.jsce do umieszczenia istniejqcvch lanp,
mozLiwe jest ich przewieszenie.
W zwiqzku z powyzszym stwierdza sia, 2e skarga Pana Stdistawa
Borkowskieso j esr bezzasadna.
Wojr R. Prochenka dodat, ze sprawa ciqgnie sie juz od dawna , skarga
porozlylana byla do wielu innych u.zad6w i potwierdzil stanowisko Komis.ji,2e
jezeli Rada Sotecka uzna. ze lampy maj4 byi przewieszone, poprosit o pismo ze
wskdaniem miejsca i nie bQdzie problemu.
Naslepnie Pzewodniczqcy Rady Gminy zarzqdzii glosowanie nad omowonvm
wyzej projektem uchwa!.
Za przyjeciem uchwaly slpowiedziato sie 14 radnycb i Przewodniczqcv
oelosil, ze uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na w6jta Gminv zostala
przyjeta. jednoslosnie".

-Kserokopie pojektu i uchqall stmoNi{alqcaiki Nr 5 i 6 do prolokolu.

Ad. 6.

Nasrelny prcjeld r6wniez doryczyl .ozparrzenia skargi na W6jla Gminv
Temat przyblirryl P.zewodniczacy Komisji lnftlstrukrury Waldemar WoznlsL'
Ska.ge zlozyl Pan Antoni Gluchowski mieszkaniec m. Zawadv w sprawie
oswietlenia rej miejscowo6ci.
Komisja lnfiasln&tury zapoznala sie z problemern i ajela sldowisko
nastepuj{cer lampy oiwiedenia xlicmego w Zawadach amontowde sq na
slupach linii energetycaej stojqcych na pryvatnvch posesjach istuzq
oswietLeniu drogi, a nie prywatnych losesji. Radni stwierdzili' 2e wszvstkie
lmpy z Zawadach sq zawieszone wlaftiwie ; nie wldzq koniecznosci
instalowania dodatkowych lamp.
Uwazaj to ze skarsa Pana Anroniego Gluchowskiego j esr bezz asadna
Po tynwyjainieniu Przewodniczqcy Rady Gminy poddal pod glosowanie w

2a przyjscien uchwary w sprawie rozpatzenia skarsi na W6jra Gninv
glosowalo 1,1 radnych.



Pzewodniczqcy poinformowai. ze uchwala zostala przyjgla,iednoglosnie"

.K 'eo jop 'e Io .k1  '  u  \uJ  \  s .so{ ,  / ,1 " -z  I  v r  7  i8  do  p  o  o \ . \

Ad_ 7.

w tej czeici posiedzenia radni przeszli do kolejneso projeklu uchwaty w
sprawie skegi na W6jra GminyZbuczyn.
Skdga zlozona do Urzedu przez Paniq Jadwige Radtkowskq doryczqca
pzeprowadzenia czynnoaci zwi{zmych ze sprzedazq mieszkan w budynkx
mieszkalnym prz) Szkole Podstawowej w Izdebkach-Kosnach.
Z z tzrtani zapo' awala sje Komisja Rewizyjna i Przewodniczqcy Komisji
J6zef cruda przedstawil stanowisko, 2-e procedura spzedazy prowadzona jest
zgo.lnie z obowiqzuj4cymi pEepisami iuchwalami Rady Gminy. Zostat
sporza3zony przez uprawionego rzeczoznawce maJ4tkowego operat
szacunkowy okeslaj{cy wartoii rynkowq poszczes6lnych segmen!6w
mieszkalnych wraz z dzialkami gruntu. Wartosa nieruchomoici ustalona przez
rzeczoaawct majqtkowego jesi cen4 qn'olawcz4 w przetargu.
Natoniast bonilikara od ceny ustalonej przez rzeczoznawca najqikoweso moze
bye udzielona na ceLe mieszkaniowe najebcy lokalu nieszkalnego. z kt6rym
naien zostal nawi4zany na czas lieoaaczony. Pani Radzikoivska nie na
umowy najmu na zajmowany przez nielokal mieszkalDy. Sprawa zameldowania
nie na zwiqzku z $amaganiami dotyczqcymi mozliwosci udzielenia bonifikaty.
W ryi4zku z powyzszym stwierdza sie , ze skargajest bezasadna.
Po czym Puawodniczacy Rady Gminy zrzqdzil slosowanie nad om6wionym

Za pzyjeciem uchwab wypowiedzialo sir l4 radnych.
Przewodniczqcy slwiefdzil, ze uchwala w sprawie rozpatrzen;a skargi na w6jla
Gminy zostala pzy]eta.jednogloinie".

K.ercLope p_o jen  I  L .n*a l r rLno. r { /  {? " t ' \ ' a  0  dop-oro lo  L

Ad. E.

W kolejnym punkcie porzqdku obrad Pzewodniczqcy Rady
radnych o zgtaszmie uwas do protokoh z 11 Ses.ji Rady Gminy
2006r.

W wynik'u glosowania 14 glosami za, czyli ,iednoglosnie"
protok6i z III SesjiRady GninyZbuczyn.

Rada przyjeta



Ad. 9.

w tlm miejscu zabral glos Przewodniczqcy Rady w inieniu ndnych i swoim
zlozyt w6jtowi Romanowi Prochence lodzi€kowanie za wspaniala prace i
wreczyi pami4tkost, puchar za calokszrah pracy zawodowej i wielki wklad w
rozw6j cminy. JednoczeSrie zlczy] datszych sukces6w zawodo*]ch.
Wojt dziekujqc zapeMit, 2e nie zwolni tempa pmcy a wecz chcjalby jeszcze
wiqcej zrobi6 dla Gminy.

Ad. 10.

w wolnych qioskach jako pierwszy wystqlil Posel Rp Crzegorz
Skwiercz}nski. w)@il lvielkie uadie dla W6jta Ominy, Przewodniczqcogo
Rady Gminy i wszystkich, k6rzy mieli *pbv na rozw6j cminy Zbuczyn.
Zadawalajqcy jest fakt, 2e opracoqlwany jest I etap Planu Zagoslodmwania
Przestrzemeso dla cminy Zbuczyn, co umozliwi dalszy ron6j cminy.
Wsz)srk:m ucze.rnilom sesji zloly, roworocae zrczenia.
Po czym Przewodnicz4cy Rady cminy ztozyl zyczenia Poslowi.
Na zakonczenie wyslqpii Wojt dziekujqc za ryle cieptych sl6w. przede
wszystkim radnym poprzedniej kad€ncji, k6zy pracowali na ten sukces,
placownikom urzedu, soltysom i wszJstkin mieszkmcom cminy Zbuczyn za
lak due poparcie w $l,borach sanor4dosych. Uspokoil, ze deficla budzero\i]
z kilku milion6wzostal zmniejszony do I 600 000 zl.

O sodz. 15"'Przewodriczqcy Rady zamknql obrady III Ztrfczajnej Sesji Rady
Gminy Zbuczy!.

Na III Z*yczajnej Sesji Rady Cminy Zbuczyn podjaro nasrgpujqce uchwaly:

I l l  l -  0-  w spr"$ie d ian q budzecie umin) /buc41 nd ro l

IIl/i8/06 w spmwie rozpafzenia skargi na Wojta cminy.
ITI la 06 $ .prd$ e rorpab/enid skdgi nd u oj la umir) .
I I I  20 06 $ spraq e rolpauzenid skdgi na \ totra Cmir)

s^t;,&lJ-tx*x,

cr Radr

l. Uchwala Nr
2006.

2. Uchwaia Nr
3. Uchwala Nr
4. uchwala Nr
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